
ZŠ a MŠ Jarov, V Zahrádkách 48, Praha 3, školní rok 2024/2025

Zápis ze zasedání Rady školy ze dne 3. 10. 2024

Přitomni:

Za rodiče: předsedkyně rady školy Mgr. Martina Nováková, Ing. Arch. Braňo Krümmer

Za školu: Simona Vlasáková, Mgr. Lucie Žilová

Za zřizovatele: Bc. Jan Bartko

Hosté: ředitel školy PaeDr. Stanislav Šebl, zástupce ředitele školy Mgr. David Hovorka,
RNDr. Petra Riegrová, PhD.

1. Zahájení školské rady předsedkyní rady pí Novákovou, odsouhlasení zapisovatele
školské rady - p. Krümmer.

2. Odsouhlasení programu.

3. Zápisy pro školní rok 2025/2026. Zástupci rodičů vyjádřili své obavy ohledně zápisů
pro nadcházející školní rok a požádali o schůzku se starostou Mgr. Vronským a
místostarostou pro školství Mgr. Málkem. Zástupci rodičů spolu s vedením školy
chtějí projednat se zástupci města, jakým způsobem bude pro nadcházející školní
rok řešena spádová turistika. Situace na Jarově se rok od roku zhoršuje, lze
očekávat opakování či zhoršení situace, pokud nedojde k zásahu ze strany města (je
třeba vydat jasné prohlášení, že školy P3 jsou určeny pro občany P3, žáci z P9 lze
přijmout, ale až poté, co budou přijaty děti z okolí z P3 a nebude tolerováno účelové
přepisování bydliště). Předloženy konkrétní návrhy ze strany rodičů. P. Bartko sdělil,
že se chystá přísnější posuzování, a že informace ohledně zápisů budou brzy k
dispozici.
P. Bartko sdělil, že se chystá úprava spádových oblastí.
Zástupci rodičů a školy za podpory vedení školy vyjádřili své přání, aby byly zápisy
pro nadcházející školní rok lépe organizovány - návrh, aby se uváděly priority v
přihláškách, následně zde byla povinnost potvrdit nástup do školy, kde byl žák přijat,
aby bylo jasné, kolik kde je volných míst a snadněji se tak umisťovaly děti, které
nebyly vylosovány.
V případě losování záznam losování za účasti notáře, stanovení pořadí nepřijatých
spádových žáků a ideálně spolupráce se zřizovatelem, který by měl pomoci s
umisťováním nepřijatých dětí. Tak, aby se neopakovala negativní zkušenost z
letošního roku.
Vyjádřeno přání vedení školy, které bylo podpořeno zástupci školy a zástupci rodičů,
aby byl v případě losování povolen dřívější termín losování a škola byla následně
osvobozena od povinnosti přijmout děti, které se přihlásí po tomto termínu.

4. Půdní vestavba, rozšíření 1. stupně - dle vyjádření p. Bartka nepatrný skluz, 1.10.
2024 ukončeno podání nabídek do VR, práce by měly být zahájeny na konci května.
Stále se počítá s tím, že výstavba bude dokončena v září 2026.



Zástupci rodičů důrazně upozorňují na havarijní stav střechy, kdy nedávno došlo k
pádu střešní krytiny a rodiče tak vyjadřují obavy o své děti. Výměna dané části
střechy se roky odsouvá s ohledem na plánovanou půdní vestavbu, která je spojena
s kompletní výměnou střešní krytiny. Pan ředitel Šebl ujistil, že došlo k pevnému
upevnění hýbajících se střešních krytin. Zástupci rodičů berou toto na vědomí, ale
apelují na město, aby se půdní vestavba již neodsouvala a vše běželo dle
harmonogramu. Stávající opravy jsou zbytečnými výdaji pro školu, zároveň půdní
vestavba vyřeší i problém s kapacitou školy.

5. Výstavba, 2. stupeň ZŠ - p. Bartko sdělil, že probíhá výběrové řízení na dodání arch.
studie. Rada školy požádala o aktualizaci harmonogramu plánované výstavby.

6. SRPŠ - Rada školy se na základě vůle rodičů rozhodla zřídit SRPŠ. Budou vytvořeny
stanovy a podniknuty další kroky.

7. Spuštění čipového systému do družiny - již v procesu. Dvě třídy již přešly na nový
systém, další se chystají. Přechod komplikují rodiče, kteří nevyplnili formuláře a
nezaplatili za čipy. Řeší se vyzvedávání do kroužků. Během přechodného období do
úplného spuštění je vedena dvojí evidence odchodu žáků - elektronicky i papírově.
Kompletní přechod do konce roku 2024.

8. RŠ upozorňuje na zhoršenou dopravní situaci v bezprostředním okolí školy.
Především v ulici Pod Lipami. Zástupci rady školy požádali o schůzku s
místostarostou Mgr. Rutem ohledně projednání možného zlepšení stavu dopravy
kolem ZŠ a MŠ Jarov. Dle vyjádření p. Bartka se některé úpravy chystají. Vše je v
jednání s Policií ČR.
Zástupci školy vyjádřili požadavek na úpravu světelné signalizace v Hartigově ulici
směrem od školy, kde není možné za stávající délky signalizace přejít bezpečně se
skupinou žáků na tramvaj, nebo celou ulici. Zástupci rodičů tento požadavek
podpořili.

9. Vrstevnické mediace - Vznesen dotaz ze strany rodičů, zda se chystají vrstevnické
mediace i pro ZŠ Jarov. Dle vyjádření p. Bartka zatím nikoli, metodika je zpracována
pro 2. stupeň ZŠ.

10. Různé - Pan ředitel Šebl informoval o projektech ve škole - trenéři ve školách,
projekt v hudební výchově, preventivní program, spolupráce Ulity a školní družiny,
dopravní BESIP, Abeceda peněz, Člověk a město.

11. Další termín zasedání rady školy byl stanoven na čtvrtek 14. 11. ve 13 hodin.

V Praze dne 3. 10. 2024 Zapsal: Braňo Krümmer


